
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

zo dňa 31.05.2021 

 
 
 

 
 

Termín konania: 31.05.2021 o 16:30 hod. 
 

Miesto konania: V.A. triedy ZŠ Koš 
 

Účasť: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
 

1. Program:           1. Otvorenie 
                            2. Rada školy 2020/2021  

                            3. Vyhodnotenie výchovno – vzdelávacích výsledkov za školský rok             

                                2021/21 

                            4. Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení  

                                výchovno – vzdelávacieho procesu v školskom roku 2020/2021  

                                a zabezpečenie na školský rok 2021/22 (ZŠ a MŠ) 

                            5. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy  

                                 a stavom žiakov v školskom roku 2020/21, informácie o zápise žiakov  

                                 na školský rok 2021/22. 

                            6. Správa o hospodárení školy v školskom roku 2020/21 

                            7. Diskusia 

                            8. Záver      
 

Zápis k bodu 1: Otvorenie 
Zasadnutie otvorila predsedníčka Rady školy Mgr. Oľga Talianová. Predsedníčka privítala členov RŠ, 

hostí RŠ pani riaditeľku ZŠ Ing. Khűebachovú, p. Štorcelovú za MŠ a oboznámila prítomných 

o zmene programu z dôvodu pandémie COVID 19. Všetci prítomní so zmenou programu súhlasili. 
 

 

Zápis k bodu 2: Určenie overovateľov zápisnice 
Členovia RŠ si schválili overovateľov zápisnice p. Breznickú a p. Daumera. 
 

Zápis k bodu 3: Vyhodnotenie výchovno – vzdelávacích výsledkov za školský rok 2020/2021           
Predsedníčka Rady školy vyzvala pani riaditeľku ZŠ Ing. Khűebachovú aby sa k bodu 3 vyjadrila. 

Riaditeľka ZŠ prítomných oboznámila s vyhodnotením výchovno-vzdelávacích výsledkov 

v školskom roku 2020/2021 od 01.09.2020: 
- otvorenie školského roku 2020/2021 bolo sprevádzané svätou omšou, ktorá bola vysielaná aj 

v školskom rozhlase, 

- vyučovanie počas šk.roku 2020/2021 prebiehalo prezenčne ale aj dištančne záviselo to od 

pandemickej situácie. Väčšinu šk. roku sa I. stupeň vyučoval prezenčne s dodržiavaním 

protipandemických a epidemiologických opatrení. II. stupeň sa vyučoval dištančne. Aktivity, ktoré 

sa v ZŠ počas roku uskutočňovali sú zverejnené na webovej stránke školy.  

ZŠ je zapojená do Národného projektu – Pomáhajúce profesie v edukácii detí a žiakov II. 

schváleného Ministersvom školstva, vedy, výskumu a športu SR.  Sociálna pedagogička pripravuje 

najrôznejšie aktivity v spolupráci s CPPPaP. 



Plánované aktivity na mesiac jún sú: 

- oslava MDD, zasadnutie pedagogickej rady, slávnostné ukončenia šk.roku a od 1.7.2021 do 

09.07.2021 bude fungovať prázdninová činnosť školského klubu detí.  

 

Následne p. Štorcelová informovala s vyhodnotením výchovno-vzdelávacích výsledkov v školskom 

roku 2020/2021 v MŠ: 

Napriek pandémií sa snažili v MŠ predchádzať ochoreniam – prebiehalo ranné meranie teploty, 

dodržiavanie hygieny – časté umývanie rúk, v prípade zvýšenej teploty dieťa bolo izolované 

a boli privolaní rodičia.  

Pracovali podľa týždenných tematickýchcelkov. Počas celého školského roku spolupracovali 

s CPPP v Prievidzi – p. Kadášiovou raz za mesiac navštevuje MŠ ako logopéd- pracuje s deťmi, 

ktoré majú poruchu výslovnosti. 

Anglický jazyk sa uskutočnil len 2x, nakoľko z dôvodu pandémie krúžková činnosť bola zakázaná. 

Plánované aktivity na mesiac jún sú: oslava Dňa detí 01.06.2021, divadelné predstavenie / div. 

súbor Na traky z PD, slávnostnú rozlúčku s predškolákmi na OcÚ, brigádu s rodičmi na 

škol.záhrade /nátery lavičiek, hracej zostavy. MŠ bude cez prázdniny v prevádzke od 01.07.- do 

30.7.2021. 
 

 

Zápis k bodu 4: Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení 

výchovno – vzdelávacieho procesu v školskom roku 2020/2021 a zabezpečenie na školský rok 

2021/22 (ZŠ a MŠ) 
Pani riaditeľka ZŠ oboznámila prítomných o materiálno – technickom vybavení školy o dobudovaní 

špeciálnych tried a to – knižnice, polytechnickej učebne, jazykovej učebne, učebne biológie 

a chémie. Priestory školy boli na začiatku šk.roku vymaľované, boli dokúpené notebooky a lavičky 

do telocvične, boli zrekonštruované priestory šatní, trieda pre budúcich prvákov bola 

dozariaďovaná drevenou lavičkou a dvoma sedacími vakmi a interaktívnou tabuľou, bol 

zabezpečený nový edukačný softvér na vyučovanie SJ a MAT. 

Pani riaditeľka ďalej informovala, že v budúcom šk.roku je nevyhnutné zabezpečiť rekonštrukciu 

priestorov zborovne nakoľko nespĺňajú bezpečnostné, hygienické a ergonomické kritéria. 

V triedach 1.A. a 2.A. bude potrebné opraviť podlahovú krytinu. Bude potrebné zabezpečiť plachtu 

na „doskočisko“ a poukázala aj na situáciu, že ZŠ platí obci za prenájom telocvične ročne 3 000 eur.  
 

 

Zápis k bodu 5: Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom 

žiakov v školskom roku 2020/21, informácie o zápise žiakov na školský rok 2021/22 
Prítomní boli oboznámení s personálnym obsadení školy, ktoré je zverejnené aj na webovej stránke 

a ďalej boli informovaní o stave žiakov v nasledujúcom šk.roku. Zápis detí do ZŠ prebehol 

v zmysle zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a podľa zákona č. 245/2008 Z. z. 

o výchove a vzdelávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

a v zmysle všeobecne záväzného nariadenia obce Koš elektronickou formou 1.4.2021 bez účastí 

detí.  

 

 

Zápis k bodu 6: Správa o hospodárení školy v školskom roku 2020/21 
Pani riaditeľka prítomných oboznámila so správou o hospodárení za kalendárny rok 2020. 

 
 

Zápis k bodu 7: Diskusia 
V rámci diskusie členovia rady školy boli informovaní, že za počet prijatých detí do ZŠ zvýšil. P. 

Antolová sa informovala, či sú pece už vymenené, z dôvodu že už boli v havarijnom stave na čo pani 



riaditeľka reagovala, že „áno už sú vymenené za nové pece“. Počas diskusie bolo poukázané aj na 

neustále opakujúci problém s výučbou cudzích jazykov, že sa deťom v priebehu šk.roku menia 

učitelia, čo spôsobuje pre žiakov veľkú zmenu počas vyučovania, neustále si zvykať na nového 

učiteľa jeho spôsob výučby. Ďalej bolo poukázané konkrétne rodičmi žiakov II. stupňa, ktorí sú aj 

členovia rady školy na nedostačujúcu úroveň online výučby, poukázali na to že niektorí učitelia ani 

online nevyučovali a len posielali zadania. Pani riaditeľka na to reagovala, že sa bude snažiť zlepšiť 

úroveň online výučby, zvýšiť počet online hodín, v prípade že znova nastane situácia, keď sa bude 

musieť online vyučovať a rodičia nebudú spokojní, tak ju majú kontaktovať skôr. 

  

Zápis k bodu 8: Záver 
Predsedníčka ukončila Radu školy poďakovaním všetkým prítomným na Rade školy  

 

Uznesenie – nebolo prijaté 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mgr. Petra Majdanová ...................................................... 

 

Zápisnicu overili:        Daumer René   ................................................. 
 

                                     Breznická Ivana .............................................................. 

 

Predsedníčka Rady školy: Mgr. Oľga Talianová  ................................................. 
 

 

 

 


